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Structure:
1. Mechanisms of digitization of branches of national economic complex.
2. Fundamentals of national security: traditions and innovations in law.
3. Innovative mechanisms of national security on the basis of instruments of theoretic and applied economics.

Requirements to the materials presentation
1.Technical specifications of materials presentations: volume of theses — 14000-20000 printable characters (including gaps, punctuation, figures, etc.). Paragraph indent – 10 mm; the indent for the left margin –  25 mm, the upper margin –  20 mm, the right margin – 15 mm, the bottom one –  20 mm; pages are not to be numbered. 
Orientation of pages — portrait; the use of automatic endnotes and regular footnotes is not allowed; hyphenation is not allowed; all text is typed in Times New Roman font; the font of the main text is 10 p., subsidiary text (UDC, information about the author, name of images, titles of tables and their content, list of quoted sources) — 8 p.; single line spacing.
2. Content and presentation of obligatory elements of the materials:
- information about authors:
· Initials and surname;
· Scientific degree and title (if there are);
· place of work (name of an institution or an organization in a full form,  location);
· country (for foreign citizens);
· e-mail.
The main text consists of: 
Introduction, Materials and methods of research, Results of research and their discussion, Conclusion, List of quoted sources.

Admission of materials – till March 30, 2020.
Scientific editor: Uladzimir Klimuk, Vice-Rector on Scientific Work, klimuk-vv@yandex.ru (+375297120300)







Коллективная монография:
«ИННОВАЦИОННОЕ РАЗВИТИЕ
ЭКОНОМИКИ И ПРАВА
В КОНТЕКСТЕ МОДЕЛИ ЦИФРОВИЗАЦИИ»

Структура:
4. Механизмы цифровизации отраслей народно-хозяйственного комплекса.
5. Основы обеспечения национальной безопасности: традиции и инновации в праве.
6. Инновационные механизмы обеспечения национальной безопасности на основе инструментов теоретической и прикладной экономики.

Требования к оформлению материалов
1. Технические показатели оформления материалов: объем тезисов — 14000-20000 печатных знаков (считая пробелы, знаки препинания, цифры и т. п.). Абзацный отступ – 10 мм; отступ для левого поля –  25 мм, верхнего –  20 мм, правого – 15 мм, нижнего –  20 мм; страницы не нумеруются. 
Ориентация страниц — книжная; использование автоматических концевых и обычных сносок не допускается; использование переносов не допускается; весь текст набирается шрифтом «Times New Roman»; шрифт основного теста 10 п., вспомогательного (УДК, сведения об авторе, подписи рисунков, заглавия таблиц и их содержание, список цитируемых источников) — 8 п.; межстрочный интервал одинарный.
2. Содержание и оформление обязательных элементов материалов:
- сведения об авторах:
· инициалы и фамилия (приводят в именительном падеже);
· ученая степень, звание (при наличии);
· место работы (наименование учреждения или организации в полной форме, населенного пункта);
· наименование страны (указывается для иностранных граждан);
· адрес электронной почты.
Основной текст состоит из: 
Введение, Материалы и методы исследования, Результаты исследования и их обсуждение, Заключение, Список  цитируемых источников.

Прием материалов – до 30.03.
Научный редактор: Климук Владимир Владимирович, проректор по научной работе, klimuk-vv@yandex.ru (+375297120300)
